

中国移民育儿实践 社会学研究 研究参与者招募



为了让大家更了解华人社会在美国的处境，我正在进行一项关于中国移民的育儿实践、教育选择和家庭安排的研究。

如果您是第一代中国移民，并且至少有一个 6-18 岁的孩子，您的参与将对我的研究大有帮助。我诚挚地邀请您参与这项研究，跟您请教相关经验，分享育儿的苦辣酸甜。

如果您自愿参加这项研究，您的参与将包括一次 60-90 分钟 的访谈。为了稍加表示我对您的感谢，您将获得 30 美金的 gift card。请您放心，个人信息将会被严格保密，研究将做匿名化处理。您有权利在任何时刻退出我的研究。

如果您对本研究感兴趣，有关本研究的更多信息，请联系：

纽约州立大学奥尔巴尼分校
社会学系 博士候选人
卢逸
电话：518-334-2222 或
电子邮箱：ylu23@albany.edu



微信：itisiyiyi

本研究已通过纽约州立大学奥尔巴尼分校研究伦理委员会伦理审查并获得伦理许可。

**Department of Sociology
University at Albany, SUNY**

**PARTICIPANTS NEEDED FOR
RESEARCH IN FIRST-GENERATIONAL CHINESE
IMMIGRANT PARENTS WHO HAVE AT LEAST ONE
CHILD AGED 6-18.**



**UNIVERSITY
AT ALBANY**
STATE UNIVERSITY OF NEW YORK

To raise awareness of Chinese communities in the United States, we are recruiting volunteers to participate in a study focusing on parenting practices, educational choices, and family arrangements among Chinese immigrant parents.

If you volunteer to be in this study, your participation will consist of an *interview*, which will take approximately **60-90** minutes. To show a token of my appreciation, you will receive a \$30 gift card. Please be assured that your personal information will be kept strictly confidential, and the research will be anonymized. You have the right to opt out at any point.

Interested? For more information about this study, please contact:
Yi Lu (PhD candidate in the sociology department, SUNY at Albany)
at

518-334-2222 or
E-mail: ylu23@albany.edu
WeChat ID: *itisyiyiyi*



All phases of this study have been approved by the Institutional Review Board at the University of Albany.